

CERTIFICATE

This is to certify that Xiamen XGMA International Trade Co., Ltd., the company grants LLC TECHBAZA BUSINESS FORTUNA (Tax ID 7716793000) with registered address: proezd Rusanova 2/1, premises 1, office 52, 129323, Moscow, Russia be our dealer, in region of the Central and North-Western Federal District of Russia. LLC TECHBAZA BUSINESS FORTUNA has rights, to represent, commercialize and import our authorized products of XGMA machines in Russia. XGMA machinery is assembled with parts of high quality according to the International Regulations for construction equipment with advanced technology compatible with environmental protection.

All equipment delivered by XGMA to LLC TECHBAZA BUSINESS FORTUNA will be supported by LLC TECHBAZA BUSINESS FORTUNA after sales service and timely stock of spare parts.

This Certificate is valid from Jan.01, 2022 to Dec.31, 2022.

Настоящим сертификатом компания Xiamen XGMA International Trade Co., Ltd. наделяет компанию ООО «ТЕХБАЗА БИЗНЕС ФОРТУНА» (ИНН 7716793000) с юридическим адресом 129323, г. Москва, пр. Русанова, д. 2, стр. 1, эт.2, пом.1, ком. 52, статусом дилера на территории Центрального федерального округа Российской Федерации. ООО «ТЕХБАЗА БИЗНЕС ФОРТУНА» имеет право импортировать, продавать и продвигать технику XGMA на территории Центрального и Северо-Западного Федеральных округов Российской Федерации. Техника XGMA производится с использованием первоклассных комплектующих в соответствии с международными стандартами, установленными для дорожно-строительной техники, а также с применением передовых технологий, соответствующих международным нормам защиты окружающей среды.

Все оборудование XGMA, реализованное компанией ООО «ТЕХБАЗА БИЗНЕС ФОРТУНА», будет обеспечено постпродажным сервисным обслуживанием и поставкой запасных частей силами ООО «ТЕХБАЗА БИЗНЕС ФОРТУНА».

Настоящий сертификат действует с 01.01.2022 по 31.12.2022.

XIAMEN XGMA INTERNATIONAL TRADE CO., LTD.

 (1)
Authorized Signature

Xiamen XGMA International Trade Co., Ltd.

Date: Jan. 1, 2022